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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Alla hälsades välkomna till sammanträdet.  
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§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll, från 2019-10-16, godkändes och lades till 

handlingarna.  

 

§ 4. Förvaltningsinformation 

Arbetet med VP 2020 pågår i förvaltningen. Inga stora förändringar 

gällande det fortsatta arbetet inom verksamhetsområdet 

funktionsnedsättning eller socialpsykiatri. Fortsatt arbete för att 

personer med funktionsnedsättning ska komma närmre den 

allmänna arbetsmarknaden. Fortsatt arbete för att öka samverkan 

internt, i regionen och med civilsamhället. Effektiviseringskrav av 

det pågående arbetet. Arbetet med att hitta äldre med psykisk ohälsa 

ska intensifieras, vissa aktiviteter kommer att utgå ifrån 

aktivitetscenter. Personligt ombud kommer efter årsskiftet att finnas 

i stadsdelsområdet. Verksamhetsplanen 2020 tas på nämnd i 

december. Enheternas verksamhetsplaner 2020 färdigställs i 

februari. 

 

Rådet träffar nämnden tillsammans med pensionärsrådet tisdag 19 

november kl. 16.30. 

 

§ 5. Ärenden till nästa nämndsammanträde  

Inget ärende togs upp till diskussion. 

 

§ 6. Övriga frågor  

Stora problem gällande de nya pållarna på Sibeliusgången. 

Färdtjänsten har inte fått information om hur detta ska hanteras. 

Färdtjänstresor fungerar därför inte i området. Stora problem särskilt 

för synskadade som kan bli avsläppta av färdtjänsten lite vart som 

helst alt. inte få sin beställda bil. Även för rörelsehindrade innebär 

detta stora bekymmer. Taxi/färdtjänst hittar nu inte adresserna. Detta 

gäller många personer/adresser och behöver åtgärdas. 

 

Gemensamma möten för rådet planeras för 2020 att hållas två gånger 

tillsammans med Spånga-Tensta funktionshinderråd och två gånger 

med nämndens pensionärsråd. 

 

§ 7. Information och dialog  

Gunnar och Anna ifrån Kista daglig verksamhet. 

Förvaltningens dagliga verksamhet för personer med 

funktionsnedsättning arbetar utifrån de ramar kommunfullmäktige 
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lägger. Gunnar kan se en förändring över tid gällande hur man ifrån 

politiskt håll har sett på sysselsättning för personer med 

funktionsnedsättning. Användandet av tekniken utvecklas nu mycket i 

verksamheten och de nya personer som kommer ifrån olika 

särskolegymnasier är vana användare av digitala hjälpmedel. 

 

Neuropsykiatriska funktionsnedsättningar och personer med stora 

omfattande funktionsnedsättningar är de målgrupper som ökar inom 

verksamheten. I de olika verksamheterna arbetar man alltid med 

individuella lösningar för att alla individer ska ges möjlighet att 

utvecklas och vara delaktiga i verksamheten och samhället. Snabb 

utveckling har skett av tekniska hjälpmedel särskilt inom 

kommunikation. Detta innebär ökade möjligheter för målgruppens 

delaktighet, självständighet och sociala interaktion med fler personer. 

Det kräver också kontinuerlig fortbildning av personal då de behöver 

kunna hantera flera olika typer av hjälpmedel och program. 

 

Två verksamheter har hösten 2019 flyttat till Degerbygränd i 

Rinkeby. Förhoppningen är att detta ska öka tillgängligheten till 

daglig verksamhet för personer i målgruppen boende i Rinkeby som 

idag inte har någon sysselsättning. Det har tidigare inte funnits någon 

daglig verksamhet i Rinkeby.  

 

Ett mål i budgeten är att fler personer med funktionsnedsättning i 

någon form ska komma ut på den ordinarie arbetsmarknaden och 

vanliga arbetsplatser. Ett steg i detta kan vara praktikplatser utanför 

daglig verksamhets lokaler. Samarbete finns idag med Akalla 

grundskola, personer ifrån DV arbetar i köket på skolan. Samarbetet 

gör även vuxna personer med funktionsnedsättning synliga för barnen 

i skolan. Detta är särskilt värdefullt då skolan har särskoleelever. 

Hunddagis har inlett ett samarbete med äldreomsorgen där 

gemensamma promenader sker med äldre från aktivitetscenter, hundar 

och brukare samt personal från hunddagis. Detta ger stimulans och 

utveckling för brukare på hunddagis samtidigt som de äldre ges 

möjlighet att träffa djur vilket har erkänt goda effekter för hälsan på 

flera sätt. Daglig verksamhet sköter även tvätt av personalens 

arbetskläder på Kista vård- och omsorgsboende. Utveckling av det 

utåtriktade arbetet planeras under nästa  år. 

 

§ 8. Sammanträdet avslutas  

Mötet avslutat 

 

Nästa sammanträde:  

Torsdag 12 december kl. 14.30-16.30  

Järvasalen Förvaltningshuset, Borgarfjordsgatan 14, Kista  
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Gemensamt möte med nämndens pensionärsråd 

 

Till mötet kommer representanter ifrån förvaltningens avdelning för 

lokal och stadsmiljö.  

 Tillgänglighetsvandring Rinkeby, återkoppling.  

 Svar på frågor ställda av rådet. 

 


